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Herpes simplex

infections

Primary herpetic Multiple painful oral ulcers preceded by vesicles; Herpes simplex virus type 1 Self-limited; heals in about 2 weeks;

gingivostomatitis may have similar perioral and skin lesions; fever (occasionally type 2) reactivation of latent virus results in

and gingivitis usually present; usually affects secondary infections; circulating

children under 5 years of age antibodies provide only partial immunity

Secondary herpes Multiple small ulcers preceded by vesicles; Herpes simplex virus- Self-limited; heals in about 2 weeks

simplex infection prodromal symptoms of tingling, burning, or represents reactivation of without scar; lesions infectious during

pain; most common on lip, intraorally on palate latent virus and not vesicular stage; patient must be cautioned

and attached gingiva; adults and young adults reinfection; commonly against autoinoculation; herpes type 1

usually affected; very common; called herpetic precipitated by stress, infections have not been convincingly

whitlow when occurs around fingernail sunlight, cold temperature, linked to oral cancer; any site affected in

low resistance, and AIDS patients

immunodeficiency

Varicella Painful pruritic vesicles and ulcers in all stages Varicella-zoster virus Self-limited; recovery uneventful in

on trunk and face; few oral lesions; common several weeks

childhood disease

Herpes zoster Unilateral multiple ulcers preceded by vesicles Reactivation of varicella- Self-limited, but may have a prolonged,

distributed along a sensory nerve course; very zoster virus painful course; seen in debilitation,

painful; usually on trunk, head, and neck; rare trauma, neoplasia, and immunodeficiency

intraorally; adults

Hand-foot-and- Painful ulcers preceded by vesicles on hands, Coxsackie viruses Self-limited; recovery uneventful in about

mouth disease feet, and oral mucosa; usually children; rare 2 weeks

Herpangina Multiple painful ulcers in posterior oral cavity Coxsackie viruses Self-limited; recovery uneventful in less

and pharynx; lesions preceded by vesicles; than a week

children most commonly affected; seasonal

occurrence; rare
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About this title

Synopsis:

Thoroughly revised and updated to reflect new advances in knowledge, this popular resource presents a practical approach to over 350 diseases of the oral mucosa, and jaws. It offers detailed guidance on etiology, pathogenesis, clinical features, histopathology, differential diagnosis, and treatment, as well as discussions of molecular disease mechanisms, the etiology of oral cancer, and common skin diseases. A clinical overview outlines the clinical aspects of each disease discussed in the main body of the text, including its features, cause, significance, location, patient age, and radiographic appearance - making this book ideal as a quick chairside reference.



*****

Diagnose oral diseases quickly and accurately! Oral Pathology: Clinical Pathologic Correlations, 7th Edition presents diseases and conditions by appearance and presentation, so that you can easily identify and plan treatment for common oral and paraoral problems. An atlas-style overview of pathologic conditions opens the book, and then each chapter describes pathologies in detail — depicting each with full-color clinical photos and photomicrographs. In addition to covering the latest advances in oral pathology, this edition includes new radiographic images demonstrating advanced imaging techniques. Expert educators Joseph Regezi, James Sciubba, and Richard Jordan provide a quick reference that’s ideal for the lab, NBDE review, or chairside use!
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علم أمراض الفم: الارتباطات الباثولوجية السريرية الطبعة الرابعة

Regezi، Joseph AMS،؛ Sciubba، James J. Ph.D. . الأردن ، ريتشارد سي كيه


الهربس البسيط

العدوى

الابتدائية العقبولية عدة قرحة الفم المؤلمة تسبقه الحويصلات. نوع فيروس الهربس البسيط 1 الذاتي محدود. يشفى في حوالي اسبوعين.

التهاب اللثة اللمفاوية قد يكون لها آفات مشابهة حول الجلد والبصر ؛ الحمى (من نوع 2 في بعض الأحيان) تنشط إعادة تنشيط الفيروس الكامن

وينتج التهاب اللثة عادة. يؤثر عادة على العدوى الثانوية. يقدم

الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 5 سنوات من الأجسام المضادة فقط الحصانة الجزئية.

الهربس الثانوية: تقرحات صغيرة متعددة تسبقها الحويصلات. فيروس الهربس البسيط - الذاتي محدود ؛ يشفي في حوالي أسبوعين

أعراض البسيط البسيط العدوى من وخز ، وحرق ، أو يمثل إعادة تنشيط دون ندبة. الآفات المعدية خلال

الم؛ الأكثر شيوعا على الشفاه ، داخل الفم على فيروس الكامنة الحنك وليس المرحلة الحويصلية. يجب تحذير المريض

وإلحاق اللثة. الكبار والبالغين الشباب عادة ضد autoinoculation ؛ نوع الهربس 1

يتأثر عادة ؛ شائع جدا يسمى العقبولية عجلت من الإجهاد ، لم تكن العدوى

whitlow مقنع عندما يحدث حول نور الشمس الظفر ، ودرجة الحرارة الباردة ، مرتبطة بسرطان الفم. أي موقع يتأثر

بمقاومة منخفضة ، ومرض الإيدز

نقص المناعة

Varicella الحويصلات الحكة المؤلمة والقرحة في جميع مراحل فيروس Varicella-zoster Self-limited؛ انتعاش في

الجذع والوجه. بعض الآفات الفموية. شيوعا عدة أسابيع

أمراض الطفولة

القوباء النطاقية متعددة القرحات المتعاقبة أحادية الجانب مسبوقة بالحويصلات إعادة تنشيط دواء varicella محدود ذاتيًا ، ولكن قد يمتد لفترة طويلة ،

موزعة على طول مسار العصب الحسي. فيروس شديد النضج مؤلم بالطبع. ينظر في الوهن ،

مؤلمة. عادة على الجذع والرأس والعنق ؛ صدمة نادرة ، ورم ، ونقص المناعة

داخل الفم ؛ البالغين

قرحة الأقدام والقدمين - تسبق القرح الحويصلات على اليدين ، فيروسات كوكساكي ذاتيا محدودا ؛ الانتعاش هادئا حول

قدم مرض الفم ، والغشاء المخاطي للفم. الأطفال عادة ؛ نادرة 2 أسابيع

هيربانجينا عدة قرحة مؤلمة في تجويف الفم عن طريق الفم فيروسات كوكساكي الذاتي محدود ؛ انتعاش في أقل

والبلعوم. الآفات التي سبقتها الحويصلات. أكثر من أسبوع من

الأطفال الأكثر تضرراً ؛ موسمي

حادثة؛ نادر


حول هذا البند


الصفحات غير مميزة التجليد ضيق. فرك رفوف خفيفة لتغطية الحواف. يتم تمييز بعض الصفحات ، ويكون اسم المالك السابق بوضع علامة سوداء على خارج حدود الصفحة. وأيضاً يتم وضعه في الجزء السفلي من خارج حدود حافة الصفحة فقط. هذا هو حجم كبير جدا والوزن الزائد. وسوف تتطلب نفقات الشحن الإضافية ، يرجى أن تتوقع الطلب. Bookseller Inventory # BR48086
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عن هذا العنوان

ملخص الفيلم: تم

تنقيحه وتحديثه بدقة ليعكس التطورات الجديدة في المعرفة ، ويقدم هذا المورد الشعبي منهجًا عمليًا لأكثر من 350 من أمراض الغشاء المخاطي للفم ، والفكين. ويقدم إرشادات مفصلة على المسببات، المرضية، المظاهر السريرية، التشريح، التشخيص التفريقي، والعلاج، وكذلك مناقشات آليات المرض الجزيئية، والمسببات لسرطان الفم، والأمراض الجلدية الشائعة. توضح النظرة العامة السريرية الجوانب السريرية لكل مرض تمت مناقشته في النص الرئيسي للنص ، بما في ذلك ميزاته ، سببه ، دقته ، موقعه ، عمر المريض ، والمظهر الشعاعي - مما يجعل هذا الكتاب مثالياً كمرجع سريع للرئاسة.


 




Description

Diagnose oral diseases quickly and accurately! Oral Pathology: Clinical Pathologic Correlations, 7th Edition presents diseases and conditions by appearance and presentation, so that you can easily identify and plan treatment for common oral and paraoral problems. An atlas-style overview of pathologic conditions opens the book, and then each chapter describes pathologies in detail — depicting each with full-color clinical photos and photomicrographs. In addition to covering the latest advances in oral pathology, this edition includes new radiographic images demonstrating advanced imaging techniques. Expert educators Joseph Regezi, James Sciubba, and Richard Jordan provide a quick reference that’s ideal for the lab, NBDE review, or chairside use!
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